
Jaarverslagen LSVV - seizoen 2022-2023 

4.1 Jaarverslag secretaris 
Het eerste jaarverslag van deze secretaris. Van mijn voorganger Peter Kuilman heb ik een 
heel archief overgedragen gekregen en de nodige aanvullende informatie. Alsnog gold voor 
veel zaken dat het een kwestie is van zelf uitzoeken en regelen. Hierbij kon ik gelukkig nog 
regelmatig op Peter terugvallen en kon ik waar nodig rekenen op de hulp van de andere 
bestuursleden. 
In het seizoen 2022-2023 zijn er 11 bestuursvergaderingen geweest. Avonden waarop veel 
besproken is en de nodige besluiten zijn genomen over tal van zaken. 
Op 12 november 2022 is een zeer geslaagde Medewerkersavond georganiseerd. Vanaf 16.00 
uur werden de vele medewerkers van LSVV ontvangen met een special act van een 
goochelaar die bij de tafeltjes langs ging om zijn kunsten te vertonen. Daarna was er een 
woordje van de voorzitter en kon er genoten worden van een hapje en drankje, een 
stamppotmaaltijd verzorgd door De Burg en live muziek. 
Einde jaar zijn met hulp van Peter Kuilman de jaarlijkse kerstattenties voor alle vrijwilligers 
verzorgd en bezorgd. Dat laatste in een weekend waarin Langedijk veranderd was in een 
heuse ijsbaan, wat een mooie uitdaging opleverde. 
Op 8 januari vond de Nieuwjaarsbijeenkomst plaats en die werd als ieder jaar weer goed 
bezocht. 
Een van de onderwerpen waar in de bestuursvergaderingen veel over is gesproken is de 
verduurzaming van het complex. Een belangrijk onderwerp waar ook veel geld mee gemoeid 
is. Om die reden is er op 14 april 2023 een informatieavond “Verduurzaming LSVV 
Sportcomplex Voorwaarts”. De aanwezigen zijn tijdens deze avond bijgepraat over de op 
stapel staande acties m.b.t. verduurzaming. Ook tijdens de Algemene Ledenvergadering van 
10 november 2023 wordt er stil gestaan bij dit onderwerp. 
Ook dit seizoen heeft Peter Kuilman samen met o.a. Gerard Molenaar de organisatie van de 
Geraniumactie weer op zich genomen en die is weer succesvol verlopen. Dankzij een goede 
voorbereiding en de inzet van veel vrijwilligers konden veel Langedijkers weer een tijdje achter 
de geraniums gaan zitten. 
Gedurende het seizoen is LSVV vertegenwoordigd bij diverse bijeenkomsten met de 
gemeente en andere organisaties. Er wordt steeds meer gekeken naar sportclubs als 
belangrijke partij in de samenleving als het gaat om creëren van verbinding tussen 
dorpsgenoten. Daarom is het goed om als grote vereniging hierover mee te denken en mee te 
praten. 
Tot besluit: het was een interessant en leerzaam eerste seizoen voor mij in de functie van 
secretaris, het jaar is omgevlogen. 
 
Sportieve groet, 

Joost Bruijn 
Secretaris 
 

4.2 Jaarverslag Technische commissie 
Eindelijk, na een aantal rommelige seizoenen, weer een compleet en onafgebroken seizoen. 
Gelukkig wordt het verleden dan snel weer vergeten en leven we in het nu en wat er gaat 
komen. Sportief was het bij de seniorenselectie een seizoen van een pas op de plaats, voor 
een confrontatie met de realiteit. De meiden/dames waren stabiel in prestaties, waarbij de 



organisatie stap voor stap beter wordt. Bij de jeugd zetten de mooie ontwikkelingen zich 
voorlopig door. We genieten ervan en realiseren ons dat we als vereniging op een mooi niveau 
meedraaien.  
 
Wat gebeurde er dan allemaal in dit seizoen? En wat mogen we van het seizoen 23/24 
verwachten? 
 
Senioren 
Veel seniorenteams op sportpark Voorwaarts. Maar liefst 13 reguliere herenteams, een O23 
team en een 45+ team. Samen met de 2 damesteams en het MO20 team is het een drukke 
bedoening op de zondagen.  
Qua speelplezier straalt het er vaak vanaf. Winst of geen winst, de 3e helft is vaak in het 
voordeel van LSVV. LSVV 6 wist de ambities ook op het veld waar te maken. Er werd een 
keurig kampioenschap binnengehaald door de mannen van captain Nick Tijm. Het zal, met de 
uitbundige viering, weinig mensen die dag zijn ontgaan dat het team een feestje te vieren had.  
Bij de damesteams is het 2e damesteam ook nog steeds actief. Wel is het wat lastig om 
voldoende speelsters op de been te krijgen, maar met samenwerking tussen de teams wordt 
dit toch meestal weer goed opgelost. Het 1e damesteam wist zich afgelopen jaar te handhaven 
in de 3e klasse maar heeft ambitie naar meer. De trainingsarbeid zal er een keer uit gaan 
komen en met een delegatie speelsters uit Heerhugowaard erbij kan dat komend seizoen 
zomaar eens goed gaan vallen.  
Onze 2 heren selectieteams, LSVV 1 & 2, hadden een lastiger jaar. Het 2e wist op de laatste 
speeldag een langer verblijf in de reserve 1e klasse vast te leggen. Het 1e team is echter 
gedegradeerd. Door de herinrichting van de diverse klassen bij de herensenioren was er een 
versterkte degradatie (ook komend seizoen nog). Ons vlaggenschip wist, ondanks zeer 
wisselende prestaties directe degradatie te ontkomen, maar de 10e plek leverde wel 
nacompetitie op. Hierin ging LSVV ten onder tegen het Amsterdamse ZSGO/WMS, waarbij 
degradatie naar de 2e klassen een feit was. Komend seizoen blijft de technische staf bij het 
1e ongewijzigd. Bij LSVV 2 heeft trainer Gerard van Stralen zijn taken afgerond en zal oud-
speler Tim Emmerik zijn eerst stappen in het senioren-trainersschap zetten. Zeer blij met deze 
uitdaging en vol vertrouwen dat we hiermee er alles aan doen om ons senioren-prestatie-
voetbal op goed niveau te kunnen houden! 
 
Jeugd 
Bij de junioren-jeugd is er mooie ontwikkelingslijn te zien in de beleving, de trainings- en 
wedstrijdprestaties en daarbij ook nog eens in plezier. Er wordt, onder leiding van de 
hoofdtrainers en talloze trainers van teams van allerlei pluimage, intensief getraind met een, 
hoofdzakelijk, goede opkomst. De trainingsvelden zijn goed gevuld en dat leidt tot leuker en 
beter voetbal.  
 
Op de zaterdagen hetzelfde beeld. Als er al eens teams zijn die moeilijk zitten, qua spelers, 
dan wordt er veel onderlinge hulp geboden en wordt ervoor gezorgd dat de teams allemaal 
weer representatief kunnen zijn. De hoofdtrainers spelen daar een centrale rol in, dat is mooi 
om waar te nemen. Dit geldt voor de breedte teams, maar ook voor de selectieteams. 
Doorstroming en talentontwikkeling op alle niveaus krijgt zo mooi gestalte. Daarnaast leidt dit 
ook tot goede prestaties.  
De O13 onder leiding van Peter Kommas heeft een stapje terug moeten doen na een avontuur 
in de divisie, maar speelde in de Hoofdklasse een mooie ‘subtop’-rol.  
De O15 o.l.v. Daniel van Steeg pakte hun, zelfbenoemde, favorietenrol goed op en wisten 
promotie naar de divisie te bewerkstelligen. Een mooie uitdaging voor komend seizoen! Ook 
de O17, o.l.v. Raymond Bruin en Hans Jak, wisten promotie naar de divisie af te dwingen. In 
de najaarsreeks misten ze de boot net, maar in de voorjaarsreeks werden ze soeverein 
kampioen! Ten slotte de JO19. Het ambitieuze trainingskoppel Mike Eyzinga en Max Vendrig 
wist zich, ondanks uitdagingen in de personele bezetting, prima te handhaven in de divisie. 
Spelers moeten laten gaan naar de seniorenselectie en samen met O17 spelers dit resultaat 



neerzetten is prima te noemen. Komende jaar kan daar zeker weer op verder worden 
gebouwd.  
 
Pupillen 
Bij de jeugd ook veel enthousiasme, vanuit spelers maar zeker ook vanuit de vele trainers! Dit 
straalt uit in Langedijk waar steeds meer toestroom van de jongere jeugd lijkt plaats te vinden.  
Uiteraard zijn er altijd weer discussies, over de kinderen, of kinderen in de juiste teams terecht 
komen, maar gezien het enthousiasme op de velden hebben de kids er zelf altijd weer plezier 
in. Ze leren winnen en verliezen, de leiding nemen of volgend spelen, allemaal goed voor de 
ontwikkeling.  
Het jeugdtoernooi, clinics, Pupil van de Week, de Clubvoetbaldagen, proeftrainingen en 
vrienden/vriendinnentrainingen, er wordt veel aan gedaan om de jeugd lekker bezig te houden. 
Bij de organisatie hiervan is hulp altijd welkom, hoe meer schouders die dit dragen hoe beter.  
 
Komend jaar 
Ook komend seizoen, 23/24, gaan we weer verder met bouwen en ontwikkelen. Imran Ourhris 
gaat de JO10-11 onder zijn hoede nemen, waar hij afgelopen seizoen al stiekem mee was 
gestart. De JO8-9 (Stan Gerdes), JO12-13 (Peter Kommas), JO14-15 (Daniel van Steeg) en 
de JO19 (Mike Eyzinga) blijven ongewijzigd, ook wel eens lekker. Gregory Tjon a Koy gaat de 
taken als hoofdtrainer in de JO17 oppakken en samen met Hans Beemsterboer als begeleider 
staat er dan weer een sterk duo klaar voor de boys.  
Peter Kommas vult als Hoofd Jeugd Ontwikkeling (HJO) een sterk stimulerende rol aan 
trainerskant in. Motiveren, opleiding, begeleiden en werven, hij is overal actief om LSVV naar 
een hoger niveau te brengen. Dit gebeurt vaak achter de schermen en minder zichtbaar, maar 
is van onschatbare waarde in de organisatie van LSVV. 
Met een positieve inzet van de spelers, trainers, maar ook zeker van de mensen rondom de 
teams, zoals ouders en andere supporters, houden we onze jeugd enthousiast en betrokken 
bij LSVV. Spelvreugde en ontwikkeling is binnen LSVV erg belangrijk, maar we ervaren ook 
dat voetbal leuker is als er met enige regelmaat een potje wordt gewonnen!  
 
Alle betrokkenen van afgelopen jaar: wederom hartelijk bedankt! 
 
Met sportieve groet,  
Koen van der Voort  
Bestuurslid technische zaken 
 

4.3 Jaarverslag Meisjes- en damesvoetbal 

Het meidenvoetbal blijft groeien bij LSVV. Het afgelopen jaar hadden we 100 spelende 
damesleden! In iedere categorie hebben een volledig 11-tal meiden, twee damesteams en ook 
bij het Walking Football zijn er enkele dames. Naast de normale competities hebben de teams 
diverse toernooien gespeeld. Hoogtepunt van afgelopen seizoen, het kampioenschap van 
onze MO13! Een enthousiaste jonge ploeg met veel enthousiasme en potentie.  
 
Het is afgelopen seizoen gelukt om ieder team te voorzien van een (vaste) trainer en 
begeleiders Ieder jaar blijft dit een uitdaging. Voor de organisatie, communicatie en continuïteit 
van de teams is dit heel belangrijk. We zijn dan ook heel erg blij met de enthousiaste 
betrokkenheid van ouders en andere vrijwilligers. Zonder jullie kan onze vereniging niet 
bestaan en kunnen de meiden en dames niet voetballen. Het blijft een uitdaging en we merken 
dat het lastig is en blijft betrokken personen te motiveren tot vrijwilligerswerk voor onze 
vereniging met name op het gebied van scheidsrechters en schoonmaakwerkzaamheden. 
Onze dames- en meidenleden zijn als vrijwilligers binnen de vereniging steeds meer zichtbaar 



zijn. Op de velden, maar ook als kantineploeg en in diverse werkgroepen.  
 
Helaas bleken voor Raimondo Palmas zijn vrijwillige taken bij LSVV niet te combineren met 
zijn werk. Hierdoor heeft hij halverwege het seizoen zijn taken neergelegd. We zijn hem 
dankbaar voor zijn inzet en positieve bijdrage en vinden het net als Raimondo zelf erg jammer.  

Het afgelopen seizoen hebben we meer continuïteit gecreëerd tussen de teams onderling. De 
communicatie tussen de teams is versterkt door gezamenlijke overleggen en het opzetten van 
groepsapps. Dames 1 heeft een goede aansluiting met het tweede damesteam en de MO20. 
Er wordt gezamenlijk getraind en ook tijdens wedstrijddagen bij elkaar aangesloten.  

Alle teams zijn vol enthousiasme het nieuwe seizoen gestart in mooie nieuwe tenues. Hiervoor 
willen wij onze hoofdsponsor A-Booth bedanken! Samen met de vele vrijwilligers binnen het 
meiden- en damesvoetbal kijken we uit naar een mooi en spannend voetbalseizoen. Met elkaar 
zullen we verder bouwen aan de continuïteit en ontwikkeling van meiden- en damesvoetbal bij 
LSVV.  
 
Met sportieve groet,  
Maaike Van der Leeden-De Vries 
Bestuurslid Meisjes- en damesvoetbal 
 

4.4 Jaarverslag Jeugdcommissie 

Beste leden van LSVV, 

Het is ons een waar genoegen om voor u te mogen terugblikken op het afgelopen 
jeugdseizoen van onze geliefde vereniging. Als we naar onze jeugdspelers kijken, kunnen we 
met trots zeggen dat we een seizoen vol opwinding, ontwikkeling en sportiviteiten hebben 
beleefd. 

Dit afgelopen seizoen was een tijd waarin onze jeugdspelers niet alleen hun 
voetbalvaardigheden hebben verbeterd, maar ook belangrijke lessen hebben geleerd over 
teamwork, doorzettingsvermogen en het belang van fair play. Onze coaches/trainers en 
vrijwilligers hebben hard gewerkt om deze jonge atleten te begeleiden en te inspireren. En 
daar zijn we ze zeer dankbaar voor. 

We hebben gezien hoe onze jonge talenten zijn gegroeid, niet alleen als individuen, maar ook 
als een hechte groep. Onze teams hebben laten zien dat succes niet alleen wordt gemeten in 
overwinningen, maar ook in de vriendschappen die zijn gesmeed en de plezierige momenten 
die ze op en buiten het veld hebben gedeeld. 

Daarnaast hebben we afgelopen seizoen enkele indrukwekkende prestaties gezien van onze 
jeugdspelers, zowel in de competitie als in toernooien. Deze prestaties getuigen van het harde 
werk en de toewijding die zowel spelers als coaches/trainers hebben geïnvesteerd om het 
beste uit zichzelf te halen. Dit leverde diverse kampioenschappen in de competities en 
toernooien op. En maar liefst 3 teams die nu actief die in de landelijke divisies. Ook volgen 3 
jeugdleden het stage-traject bij de AZ Voetbalschool trainingen. En heeft 1 jeugdlid mee 
mogen trainen bij de KNVB. Topprestaties waar we met zijn allen trots op mogen zijn. 

Laten we ook niet vergeten dat het succes van onze jeugdafdeling niet alleen afhangt van de 
spelers, coaches/trainers, maar ook van de onmisbare steun van ouders en familieleden. Jullie 



aanmoediging en betrokkenheid bij de ontwikkeling van onze jeugd zijn van onschatbare 
waarde. Het is indrukwekkend om te zien hoeveel ouders, familieleden en vrienden iedere 
zaterdag langs de velden staan om onze jeugdteams aan te moedigen. Elke zaterdag is het 
volle bak, wat zorgt voor een levendige vereniging. 

Het is verheugend om op te merken dat ons succesvolle jeugdprogramma heeft geleid tot een 
opmerkelijke stijging in het aantal jeugdleden en teams die bij de KNVB zijn ingeschreven.  

Aantallen jeugdspelers:  Per 01-07-2022:      376 
                                                         Per 30-06-2023:        423 
                                                          Per 01-07-2023:       399 
                                                          Nu:                            435 
  
Aantallen jeugdteams:             

  
per 01-09-
2022 

per 31-05-
2023 

per 01-09-
2023 

elftallen 17 18 18 
negentallen 0 0 1 
achttallen 3 3 3 
zestallen 8 10 12 
mini's 1 3 3 
 

Deze groei is geen toeval, maar eerder het resultaat van duidelijke structuren die we hebben 
geïmplementeerd, zowel tijdens de trainingen als op het organisatorisch vlak. Onze 
jeugdtrainers hebben met toewijding en passie gewerkt aan de ontwikkeling van de spelers, 
waardoor ze niet alleen hun vaardigheden hebben verbeterd, maar ook het plezier in het spel 
hebben behouden. Bovendien hebben we ons bestuur en onze vrijwilligers omarmd als de 
ruggengraat van onze organisatie, waardoor we een solide basis hebben gelegd voor de groei 
van onze jeugdafdeling. Met trots kan ik dan ook aangeven dat alle posities voor de functie 
van hoofdleider van mini’s tot en met JO19 zijn ingevuld en met veel enthousiasme en 
gedrevenheid worden uitgevoerd. Deze heldere structuren vormen het fundament waarop we 
onze jeugdleden kunnen blijven inspireren en de kwaliteit van ons jeugdvoetbal verder kunnen 
versterken. Dit is een bewijs van onze toewijding aan de toekomst van LSVV en het 
voortdurende streven naar excellentie op alle fronten. 

Het afgelopen jaar zijn er ook diverse activiteiten voor de jeugd georganiseerd waar door veel 
jeugdleden enthousiast aan werd deelgenomen. De clubvoetbaldagen, dit jaar zelfs binnen 
enkele uren volgeboekt, 3 dagen voetbalplezier voor de kinderen en begeleiding door vele 
vrijwilligers. Het bezoek van sinterklaas voor de jongste jeugd. Het oliebollentoernooi in de 
zaal. De Paasclinic georganiseerd door de selectiespelers van LSVV en een bezoek van de 
paashaas was een groot succes. Erg leuk dat de selectie heeft aangegeven dit ook volgend 
jaar weer te willen gaan doen. Het seizoen is afgesloten met het LSVV Kramer 
Zuurkooljeugdtoernooi. Een toernooi dat bekend staat als goed georganiseerd en niet alleen 
teams uit de regio’s aantrekt, maar ook van ver buiten de regio. Er wordt zelfs gewerkt met 
een wachtlijst. Dus ook zeker de toernooicommissie wil ik bij deze in het zonnetje zetten. Twee 
dagen maar liefst 122 teams die in actie komen op het toernooi, dat vergt een hele organisatie. 
Top! 

Terwijl we terugkijken op dit seizoen, laten we niet vergeten dat de toekomst van onze 
vereniging rust op de schouders van deze jonge talenten. Laten we blijven investeren in hun 



groei en ontwikkeling, zowel als voetballers als individuen. En laten we hen inspireren om de 
waarden van LSVV hoog te houden, zowel binnen als buiten het veld.  

Laten we uitkijken naar het komende seizoen en de kansen die het zal bieden voor onze 
jeugdleden om nog meer te leren, te groeien en te schitteren. Samen zullen we blijven bouwen 
aan de toekomst van onze vereniging.  

Dank u wel voor uw steun en inzet voor voetbalvereniging LSVV. En laten we samen streven 
naar nog meer succes in de toekomst.  

Diana Kruyver 

Voorzitter Jeugdcommissie LSVV 

 

4.5 Jaarverslag Financiën LSVV en kantinecommissie 

Slechts een bescheiden resultaat in dit boekjaar maar DIK en DIK tevreden. 

Hoe dan zult u zich afvragen? 

Onderstaand even korte uiteenzetting maar ik zie u graag voor een uitgebreidere toelichting 
op de ALV. 

Het kantineresultaat is ook dit jaar weer een absolute topper; forse toename in omzet (deels 
door prijsstijging) maar ook fraaie omzetgroei door toename van teams en daardoor veel 
drukte en gezelligheid in ons clubgebouw. 

Mede hierdoor ook een verantwoorde herinvestering in audio en ook de weergave van alle 
digitale informatie op de diverse beeldschermen ziet er momenteel piekfijn uit. Door toename 
van leden ook een flinke plus in de contributie +/+ € 20.000.  

Ook actiebereidheid binnen de club is positief: een prima score met de Geraniumactie en 
prominente uitslagen bij Rabo clubsupport/Vomar clubsparen. De opbrengst uit de verhuur 
van ons complex aan de BSO is jaarlijks geïndexeerd en neemt gestaag verder toe en 
sponsoren blijven ons trouw. 

Na de vervanging van het kunstgras en ons spektakel stond het afgelopen jaar grotendeels in 
het teken van verduurzamen. De uitstraling naar een groene club is voortvarend in gang gezet 
met installatie van 70 zonnepanelen/vervanging kozijnen met isolerend en gecoat glas en 
spouwmuurinstallatie. Naast de maatschappelijke verantwoording die we als club graag willen 
uitdragen ook gezien de energiecrisis een noodzakelijke investering die zich direct gaat 
vertalen in lagere kosten. Totale verbouwingskosten waren dit jaar incidenteel hoog met 
€ 75.000 maar mede door forse subsidies van € 50.000 (Rabo/Provincie en landelijke 
stimuleringsmaatregelen) was dit een verantwoorde investering. Hoewel de energieprijzen ook 
in 2022 fors hoger waren t.o.v. voorgaande jaren heeft onze vereniging (via een zgn. 
dynamisch contract) ook direct “geprofiteerd” van een zich stabiliserende/dalende markt en 
bleef een forse stijging binnen de perken. Na een aantal corona-jaren hebben we in november 
onze vrijwilligers weer eens (extra) kunnen waarderen. Even een flinke uitgave dit jaar maar 
zeker op zijn plaats. Zonder vrijwilligers geen verenigingsleven!  



Over de hele linie zien wij de kosten wel toenemen (KNVB/afvalverwijdering/bank/internet) 
maar is nog geen reden voor onrust er is sprake van een solide buffer. 

Voor komend jaar staat dan ook een facelift voor de kantine/kleedkamers in de planning. We 
zitten aan de “tekentafel” en er circuleren fantastische plannen maar we zullen ook 
verantwoorde keuzes moeten maken. 

In de huidige tijd van stijgende lasten is het ook prettig om de contributie voor onze leden 
betaalbaar te houden. 

Ik zie uw graag op de ledenvergadering. 

Met vriendelijke groet, 

J.A. (Jos) Berkhout 

Penningmeester 
 

4.6 Jaarverslag Stichting Voorwaarts 

Voor Stichting Voorwaarts stond de zomer van 2022 in het teken van het vervangen van het 
kunstgras op het A-veld en het C-veld. Dit betekende een investering van ruim € 600.000 welke 
door de club en de stichting volledig uit eigen middelen is betaald. De afgelopen 12 jaar is door 
de stichting een financiële buffer aangelegd. Deze buffer was echter niet voldoende. Tijdens 
het “kunstgrasspektakel” werd een prachtig bedrag van € 140.000 opgehaald en een aanvraag 
van BOSA-subsidie leverde nog een bedrag van ca. € 100.000 op. Al met al ruim voldoende 
om de investering te kunnen betalen. 
 
Zoals ook in het jaarverslag accommodatie valt te lezen hebben het afgelopen seizoen diverse 
investeringen plaats gevonden op het gebied van verduurzaming. Stichting Voorwaarts heeft 
hierbij opdracht gegeven om de bestaande conventionele veldverlichting te vervangen voor 
duurzame LED-verlichting. Een investering van ca. € 85.000. Om deze investering te 
financiering is gebruik gemaakt van diverse subsidiemogelijkheden bij de provincie, de 
gemeente en de BOSA. Daarnaast heeft de Club van 100 een schenking gedaan van € 30.000 
om deze investering te realiseren, waarvoor onze grote dank. 
 
Stichting Voorwaarts is het verlengstuk van de vereniging waarin gezorgd wordt voor het 
onderhoud van de velden. Wekelijks zijn hier vele vrijwilligers actief om te zorgen dat ons 
complex er tiptop bij ligt. Zij zorgen bijvoorbeeld voor het onderhoud en maaien van het 
natuurgras en het vegen en borstelen van het kunstgras. Zonder deze groep vrijwilligers zou 
het onderhoud van onze velden vele malen duurder zijn. Onze grote dank gaat dan ook naar 
deze groep vrijwilligers die er voor zorgen dat de leden van onze mooie club iedere week 
kunnen trainen en wedstrijden kunnen spelen op een prachtige accommodatie. 
 
Op de jaarvergadering wordt een nadere toelichting gegeven op de financiële cijfers van 
Stichting Voorwaarts. 
 
Marcel Foppen 
 
Penningmeester Stichting Voorwaarts 
 

 



4.7 Jaarverslag Accommodatie 

Verduurzaming 
Nadat het vorige seizoen in het teken stond van de vervanging van het kunstgras, stond dit 
seizoen de verduurzaming van het complex centraal. 

In een speciaal opgezette commissie verduurzaming is gekeken naar de technische 
mogelijkheden om te verduurzamen, maar is ook nadrukkelijk gekeken naar de financiële 
aspecten hiervan. Wat levert het op, wat kost het en hoe dekken we de kosten? Dit is in april 
dit jaar middels een informatieavond nader toegelicht. 

Inmiddels zijn de nodige resultaten geboekt: er zijn 72 zonnepanelen op de kleedkamers 
neergelegd, de spouwmuren zijn geïsoleerd, de kantine is voorzien van nieuwe kozijnen met 
triple-glas en recent is de ombouw van de veldverlichting naar LED gereed gekomen; waarvoor 
gezamenlijk met DTS en BOL een traject was ingezet. 

Voor alle activiteiten zijn verschillende subsidies aangevraagd en toegekend: bij het Rijk de 
BOSA-subsidie, bij de provincie Noord-Holland en ook de Club van 100 heeft een belangrijke 
bijdrage geleverd. 

Hoge temperatuur water voor tapwater en douche water lijkt een minder voor de hand liggende 
investering. Hoge kosten, kwetsbaar en zeer lang terugverdientijd. Ook het isoleren dak blijft 
een lastig verhaal i.v.m. de net nieuw aangelegde dakbedekking. 

Kunstgras 
Kunstgras ligt inmiddels één seizoen. Op diverse plekken last gehad van loslaten vezels en 
inmiddels zijn er 3 penaltystippen vervangen. De club is nog steeds in overleg met CSC en 
Greenfields (producent van de kunstgrasmat) over de oorzaak en garantie. Hierbij worden we 
bijgestaan door HB-advies die ook de voorbereiding, aanbesteding en aanleg heeft begeleid. 

Engerlingen in het B-veld 
Afgelopen seizoen weer veel energie in gestoken. Recent het veld een behandeling met aaltjes 
gegeven die de larven van de engerlingen moeten bestrijden. Er zijn vogelkastjes 
opgehangen. 

Integraal Kind en Ouderen Centrum (IKOC) ter plaatse van de Mariaschool 
Momenteel ligt de ontwikkeling hiervan stil in verband met strijdigheden in eisen van de 
seniorenappartementen en de school. Om dit op te lossen ontstaan o.a. weer extra kosten. 
LSVV wacht rustig tot de gemeente weer vervolgstappen zet. 
 
Plaatsing ballenvangers door gemeente 
De laatste werkzaamheden zoals het plaatsen van afscheidingshek op de eigendomsgrens en 
looppoort zijn afgelopen seizoen afgerond.  

Renovatie pomp beregeningsinstallatie  
Omdat de pomp na 12 jaar begon te lekken, was een renovatie hiervan noodzakelijk. Er is een 
nieuwe pakking geplaatst en zowel de pomp als elektromotor hebben nieuwe lagers. De 
installatie draait weer naar wens. 



Ook dit jaar is er weer veel werkverzet op en rond de accommodatie wat lang niet allemaal 
genoemd is hierboven. Conclusie is ook dit jaar weer dat we als vereniging gezegend zijn met 
een ploeg mensen die het vele onderhoud op een fantastische wijze aanpakken. 

Dank hiervoor. 

Jan de Nijs 

Bestuurslid Accommodatie 
 

4.8 Jaarverslag Sponsorcommissie 

Een vereniging als LSVV kan niet zonder haar sponsors en gelukkig is onze mooie club 
gezegend met een groot aantal trouwe sponsors waar we regelmatig een beroep op kunnen 
en mogen doen. In juni 2022 heeft een groot aantal sponsoren bijgedragen om een prachtig 
bedrag op te halen t.b.v. de financiering van de nieuwe kunstgrasvelden. Dit varieerde van het 
kopen van een deel van het veld tot het ter beschikking stellen van kavels voor de grote veiling 
en het aanschaffen van een van deze kavels. Een en ander heeft geresulteerd in een prachtige 
bijdrage voor deze nieuwe velden. 
 
Gedurende het seizoen heeft de sponsorcommissie zich verder gericht op het vervangen en 
uitbreiden van de bordsponsoring rond het hoofdveld. Dit heeft geresulteerd in vele nieuwe 
bordsponsors. Verder is gezocht naar nieuwe kledingsponsors voor de diverse 
jeugdlichtingen. Uiteindelijk is voor iedere lichting een nieuwe sponsor gevonden en zijn alle 
spelers en speelsters aan het begin van het nieuwe seizoen in nieuwe shirts gestoken. 
 
In de zomer van 2023 heeft LSVV de Zuurkool Cup mogen organiseren. Ook dit jaar weer een 
zeer succesvolle editie. Mooi om te zien dat ook hier weer vele sponsors bereid waren om hun 
steentje bij te dragen waardoor het voor de organisatie een feestje werd om dit evenement te 
mogen organiseren. 
 
Zoals gezegd kan een club als LSVV niet zonder haar sponsors. Namens de 
sponsorcommissie dan ook zeer veel dank aan alle sponsors voor hun bijdrage aan onze 
mooie vereniging. Uiteraard hopen wij ook de komende tijd weer op jullie steun. 
 
Marcel Foppen 

Voorzitter Sponsorcommissie 
 

  



4.9 Jaarverslag Ledenadministratie 

 
Hieronder de ledenaantallen per 1 juli 2023 (met tussen haakjes die van het vorige seizoen). 
 

Categorie    Mannen          Vrouwen Totaal 
Mini-pupillen  14  (6)  1  (0)  15  (6)  
Onder 8  13  (18)  0  (0)  13  (18)  
Onder 9  24  (32)  1  (1)  25 (33)  
Onder 10  44  (21)  2  (2)  46 (23)  
Onder 11  25  (22)  6 (4)  31 (26)  
Onder 12  27 (38)  5 (5)  32 (43)  
Onder 13  38 (21)  7  (7)  45 (28)  
Onder 14  24 (29)  9 (8)  33 (37)  
Onder 15  29 (33)  10 (6)  39  (39)  
Onder 16  33 (24)  4 (10)  37 (34)  
Onder 17  21 (28)  7 (6)  28 (34)  
Onder 18  21 (17)  6 (11)  27 (28)  
Onder 19  16 (23)  8 (4)  24 (27)  
Onder 20 (v) - (-) 4 (-)   4 (-) 
Jeugdleden  329 (312)  70 (64)  399 (376)  
Senioren  257  (243)  25  (28)  282  (271)  
Walking football 12 (-) 2 (-)   14 (-) 
Spelend  598 (555)  97 (92)  695 (647)  
       
Niet-spelend  206 (188)  72 (65)  278 (216)  
Totaal  804 (743)  169 (157)  973 (901)  

 
Gebaseerd op basis van de speeldag, zijn dit de getallen: 

Speeldag Mannen Vrouwen Totaal 
Vrijdag(avond) 7 (-) 0 (-) 7 (-) 
Zaterdag  324  (293)  52  (43)  376  (336)  
Zondag  255  (262)  43  (49)  298  (311)  
Totaal spelend 586  (555)  95  (92)  681  (647)  

 

In het afgelopen jaar is LSVV qua ledenaantal gegroeid met 48 leden van 647 naar 695. Dat 
is net als vorig seizoen weer een groei van 7%. Deze groei is zoals gebruikelijk voornamelijk 
te zien bij de jongste jeugd (per saldo 37 nieuwe voetballertjes), maar er zijn nog 3 andere 
oorzaken: 
- Er zijn weinig senioren gestopt, maar er is wel een jeugdteam naar de senioren 

doorgestroomd. 
- We hebben in de walking footballers die op vrijdagochtend actief zijn een nieuwe groep 

spelers erbij gekregen. 
- Ook nieuw is een 35+ team welke op de vrijdagavond gaat spelen. 
 
Een ander verschil ten opzichte van de voorgaande jaren is dat de leeftijdsgrens bij het 
meisjesvoetbal bij de jeugd is verlegd van 19 naar 20 jaar, een van de besluiten van de KNVB 
om de positieve impuls te geven aan het meisjesvoetbal. 
 
Ook hebben we in de loop van dit jaar afscheid genomen van de G-voetballers. De grootte van 
de groep en het animo om hieraan mee te doen was te zeer geslonken om hiermee nog verder 
door te gaan. 
 



Opvallend is dit jaar het aantal spelers in de Onder-10. Deze lichting (vorig jaar nog Onder-9) 
groeide van 32 naar 44 spelers, waardoor we nu 6 teams hebben in deze lichting. 
 
Op zondag spelen we ook dit jaar weer met 18 elftallen. Weliswaar hebben we 1 seniorenteam 
meer, maar JO19-2 speelt dit jaar op eigen verzoek op zaterdag. 
Hierdoor hebben we op de zaterdag 15 elftallen bij de jongens en 3 bij de meisjes (1 team 
meer dan eind vorig seizoen). Daarnaast hebben we nog 3 teams op een half veld lopen (8 
tegen 8) en 12 ploegjes die op een kwart veld 6 tegen 6 spelen (ook 2 teams meer dan eind 
vorig jaar). En natuurlijk zijn er dan nog onze mini’s, waarmee we 3 teams kunnen vormen 
(vorig jaar slechts 1). 
 
Deze aantallen zorgen er onvermijdelijk voor dat er weleens op minder gunstige tijden 
gespeeld moet worden zoals laat in de middag, maar onze wedstrijd-secretaris zal proberen 
om het leed zo goed mogelijk over de teams te verdelen en waar mogelijk te verzachten door 
met aanvangstijden te schuiven. 
 

Geert-Wim Kuin 

Ledenadministratie 

 


